
Dag Monique, 

 

Op de laatste dag voor de kerstvakantie heb ik nog een viertal aanvullende vragen m.b.t. de 

antwoorden die we op de schriftelijke vragen S-524, inzake nieuwbouwproject Julianaweg in 

Heteren, hebben ontvangen. 

 

1. Gaarne ontvangen wij de prioriteringsgoedkeuring, die wordt genoemd in de 

antwoorden,  die in januari 2019 is afgegeven.  

 

2. In de antwoorden op de schriftelijke vragen staat dat er in december een 

intentieovereenkomst wordt gesloten: is er al een concept-intentieovereenkomst 

beschikbaar? 

 

3. Wanneer komt er een discussienota in het college over het project Julianaweide?  

 

4. En wanneer wordt de gemeenteraad weer geïnformeerd over de volgende stappen inzake dit 

project?  

 

Gezien het feit dat de kerstvakantie voor de deur staat begrijp ik dat het even kan duren voordat er 

antwoord gegeven kan worden op deze vragen. Ik ben zo vrij geweest om in de cc de mailadressen 

van Mevr. Van  Kol, Mevr. Geerts en de verantwoordelijke wethouder, Dhr.  Hol te zetten zodat zij op 

de hoogte zijn van deze vier vragen.  

 

Hartelijk dank alvast voor het doorzetten van de vragen.  

 

Hele fijne kerstvakantie gewenst en een goede en gezonde start van 2021. 

 

Vriendelijke groet, 

Cécile de Boer 

Raadslid PvdA 

 


